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Emne: Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Møde dato 

090419 
Mødested 

Mødelokalet på 1.sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 18.30-20.30 
Møde nr. 

7 

Mødeleder  

Jette Roost/ Skolebestyrelsesformanden 
Afbud til 

Jette Roost på jero@kolding.dk 

Deltagere:    

Anders Backe, Rikke Fræhr Piihl, Jacob 
Søndergaard, Daniel W. Olsen, Maria Larsen, 
Mikael Nysom, Signe H.J. Leschly 
Jette Roost, Anders Johansen, Lars Bjarne 
Andersen, Susanne Laursen 
Elevrepræsentanter: Mathilde K. Andersen og 
Signe H. Rasmussen 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: eleverne deltager ikke i dette møde 

Referent: Anders Johansen 

Dagsorden  
 

1 Nyt fra eleverne 10 min 
Eleverne deltager ikke 
 

 

2  
Nyt fra formand 10 min 
 

 
Rikke har inviteret vores repræsentant i 
Børne- og Uddannelsesudvalget Poul Erik 
Jensen til vores næste ordinære møde. 
Dato og dagsorden til næste 
brugernævnsmøde kommer senere. 
Skolen kom ikke i betragtning til fordeling af 
penge fra Landsbyforum. 
 

3  
Nyt fra skolen 30 min 
-Orientering om opstart af GLO 
 
 
 
 
 
 
 

 
19 børn (10 drenge/9 piger) har fået en rigtig 
god start. Rikke og Heidi er faste personaler 
fra skolens side og Jacob er med fra 
børnehaven i april måned. 
Melanie er i virksomhedspraktik i april og 
overtager Jacobs opgave i maj og juni.  
 
 



 
 

 

— 
Side 2 

-Orientering om fysisk APV / 
vedligeholdelsesplan 
 
 
 
 
 
 
 
 

Generelt er det fysiske arbejdsmiljø meget 
fint. Anders gennemgik planen for 
vedligehold og opfølgning på APV, herunder 
bl.a. kommende malerarbejde af hele 
klassefløjen til sommer. 
 
Gennemgang af trafikvejledning for Harte 
Skole, hvor Jacob laver en tilføjelse med 
anvisning af til - og frakørsel om morgenen. 
Udsendes i forbindelse med forældrebrev op 
til påske. 
 

4  
Skolefest 6. juni 30 min 
Drøftelse af indhold, opgavefordeling.  
JR og RF kommer med et oplæg.  
 

 
Der er et stort ønske om at udvikle på 
skolefesten. Jette fremlagde skitse til 
program og opstilling. Opbakning til de fælles 
indslag og til rammen omkring festen. 
Skolen står for borde, stole, opstilling, scene, 
halaftaler og program. Jette undersøger 
sammen med Charlotte betaling/tilmelding 
via Kommunens Netbutik.  
Bestyrelsen tager sig af invitation (Rikke), 
aftale med Liva omkring mad (Signe). 
Der gøres opmærksom på skolefesten i 
kommende forældrebrev. 
Rikke skriver med 4. og 5. klasse vedr. 
tombola og kagesalg. 
Rikke er tovholder på at alle opgaver bliver 
løst. 
 

5  
Harte Skoles idrætsskole 60 min 
-skoledagens struktur 
-skoleårets struktur 
-skoleugens struktur/ samarbejde med 
Harte GF 
-kompetenceudvikling 
-info børn og forældre 
-timefordelingsplan 
-de fysiske ramme inde/ude 
Bilag 1 og bilag 2 
 

 
Jette gennemgik de reviderede planer for 
skoledag og skoleuge. Skoleåret igennem 
sættes yderligere fokus på bevægelse i 
undervisningen. Der afholdes hen over året 
bl.a. olympiade, motionsdag og udflugter 
med fokus på bevægelse. 
 
I forbindelse med drøftelse af 
timefordelingsplanen var der forskellige 
tilkendegivelser og holdninger omkring 
skoledagens længde for mellemtrinnet og 
timetildeling til særligt sprogfagene. Herunder 
drøftelse af to-lærer ordning kontra flere timer 
til sprogfag.  
Lars Bjarne udtalte, at det er lærernes 
daglige erfaring, at eleverne har for mange 
lektioner af alt for ringe kvalitet, da lærerne 
ikke har den fornødne tid til forberedelse og 
efterbehandling af undervisningen. Desuden 
er alt for mange elever trætte i de sidste 
lektioner og er ikke tilstrækkeligt 
undervisningsparate. Derfor råder lærerne til 
færre lektioner med lidt bedre kvalitet og 2 
lærere i flere lektioner. Det vil give alle børn 
større chance for at lære mere. 
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Side 3 

Efter drøftelsen blev timefordelingsplanen 
vedtaget med følgende ændringer: 4. klasse 
får 31 lektioner/uge, 5. klasse får 32 
lektioner/uge og 6. klasse får 33 lektioner/uge 
i kommende skoleår, hvoraf den ene bruges 
på lejrskoleugen. 
 
Udvikling af de fysiske rammer: På den korte 
bane arbejdes der med fondssøgning og 
etablering af 1. del af en Tarzanbane på 
legepladsen og en fondsansøgning til 
legemiljøet i skolegården. På den længere 
bane arbejdes der i samarbejde med 
idrætsforening, hal og kirke også med en 
samlet henvendelse til Lokale- og 
Anlægsfonden for at tænke området endnu 
bedre sammen til gavn for mange. 
 

6  
Evt./ 5 min 
 

 

 


